
Vragen CU en SP aan het college betreffende bouwstop zwembad Wintersport 

 

Tijdens de commissie van 23 mei heeft u aangeven dat de bouwstop die rust op de werkzaamheden 

voor de bouw van het zwembad op de Franciscusweg naar verwachting binnen 2 weken zou worden 

opgeheven. Dat hebt u gebaseerd op de binnengekomen stukken die noodzakelijk zijn voor het geven 

van de vergunning. 

 

U hebt ook de wens uitgesproken dat “niet elke vergunning zoveel aandacht in de Raad gaat vragen”. 

Wij delen die wens. 

Desondanks zijn wij van mening dat er voldoende redenen zijn opnieuw aandacht te vragen voor de 

problematiek rond deze vergunning. 

 

Wij hebben begrepen dat de bouwstop nu na bijna 3 weken nog steeds niet is opgeheven en er nog 

geen zicht is op wanneer er verder gebouwd kan worden aan het zwembad.  

ChristenUnie en SP maken zich grote zorgen over de voortgang en de mogelijk onnodige juridische 

stappen die wederzijds worden genomen. Aankomende vrijdag is er nota bene een kort geding om de 

bouwstop op te heffen. Dat is geheel in strijd met de intentie die wij als gehele raad hebben 

uitgesproken in de unaniem aangenomen motie tijdens de raadsvergadering van .. 

 

ChristenUnie en SP hebben daarom de volgende vragen: 

 

- Wat is de reden dat de bouwstop nog niet is opgeheven? 

- Kan de wethouder de stand van zaken geven met betrekking tot de voortgang van het zwembad? 

- Op welke wijze denkt de wethouder de juridische procedure te voorkomen? 

 

Tjerk Pelsma, ChristenUnie 

Bianca Verweij, SP 

 


